

# 黄金早餐精選 GOLDEN BREAKFAST SET

新鮮橙汁 Fresh Orange Juice

合時鮮果盤 Seasonal Fresh Fruits

### 金葉庭點心拼盤

水晶蝦餃、山竹牛肉球、菠菜海鮮餃、金珠鹹水角 Golden Leaf Dim Sum Platter Steamed Shrimp Dumpling, Steamed Beef Ball, Steamed Spinach Dumpling with Seafood, Deep-fried Glutinous Rice Dumplings with Diced Pork and Dried Shrimps

#### 瑤柱雞絲粥

Congee with Conpoy, Shredded Chicken and Traditional Condiments

瑤柱金菇炆伊麵 Braised E-fu Noodles with Conpoy and Enoki Mushrooms

> 中國茗茶 Chinese Tea

每位港幣HK\$288 per guest

另收加一服務費 Subject to 10% service charge

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原‧因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求對某些食物過敏而希望 了解食物成分.請聯緊餐廳經理。

Our food and beverage may contain traces of allergens, as our kitchen is an environment where allergens could be present. For guests with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please contact the manager.



### 翡翠早餐精選 JADE BREAKFAST SET

新鮮橙汁 Fresh Orange Juice

合時鮮果盤 Seasonal Fresh Fruits

### 金葉庭點心拼盤

叉燒腸粉、水晶蝦餃、羊肚菌素餃、豆漿梅菜叉燒包 Golden Leaf Dim Sum Platter Steamed Rice Rolls with Barbecued Pork, Steamed Shrimp Dumpling, Steamed Vegetable Dumpling with Morel Mushrooms, Steamed Barbecued Pork Bun with Preserved Vegetables and Soy Milk

傳統魚片粥 Congee with Sliced Fish Fillet and Traditional Condiments

> X.O. 醬煎蘿蔔糕 Pan-fried Turnip Cakes in X.O. Sauce

> > 中國茗茶 Chinese Tea

每位港幣HK\$288 per guest

另收加一服務費 Subject to 10% service charge

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原‧因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求對某些食物過敏而希望 了解食物成分.請聯緊餐廳經理。

Our food and beverage may contain traces of allergens, as our kitchen is an environment where allergens could be present. For guests with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please contact the manager.



## 尊貴早餐精選 PREMIUM BREAKFAST SET

新鮮橙汁 Fresh Orange Juice

合時鮮果盤 Seasonal Fresh Fruits

金葉庭點心拼盤

瑤柱菜苗餃、鮑魚燒賣皇、南瓜竹笙餃、彩虹蝦春卷 Golden Leaf Dim Sum Platter Steamed Scallop and Sprout Dumpling, Steamed Pork Dumpling with Abalone, Steamed Pumpkin and Bamboo Pith Dumpling, Deep-fried Spring Rolls with Prawns

皮蛋瘦肉粥 Congee with Shredded Pork, Preserved Egg and Traditional Condiments

> 豉油皇銀芽炒麵 Fried Egg Noodles with Bean Sprouts in Soy Sauce

> > 中國茗茶 Chinese Tea

每位港幣HK\$288 per guest

另收加一服務費 Subject to 10% service charge

我們的食物和飲料可能含有微量過敏原‧因為我們的廚房是一個可能存在任何過敏原的環境。如有特殊飲食要求對某些食物過敏而希望 了解食物成分.請聯緊餐廳經理。

Our food and beverage may contain traces of allergens, as our kitchen is an environment where allergens could be present. For guests with special dietary requirements or allergies who may wish to know about the food ingredients used, please contact the manager.